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Ilu uczniów z Pana placówki otrzymuje stypen
dium? 

W tym roku szkolnym to troje uczniów. 

Skąd tak dobry rezultat? 
To, że wielu uczniów otrzymuje stypendia jest na 

pewno wynikiem dwóch rzeczy. Po pierwsze, dobrej 
opinii szkoły i wysokiej jakości procesu kształcenia. 
Poza tym znaczące jest zaangażowanie nauczycieli, 
czyli zarówno przygotowanie wniosku, jak i prowa
dzenie ucznia. Dodałbym również czynnik dobrej 
opinii o szkole wśród rodziców i uczniów, dzięki cze
mu otrzymujemy też zdolne i pracowite dzieci. 

W czym Pana uczniom pomagają pieniądze ze 
stypendium? 

Pomoc finansowa na pewno wpływa w sposób 
istotny na rozwój ich zainteresowań. Dzięki środkom 
finansowym mogą kupować dodatkową literaturę fa
chową, sprzęt komputerowy, oprogramowanie. 

Czy w tym roku uczniowie także interesują się 
tymi stypendiami? 

Jak co roku o możliwości przyznania stypendium 
informują uczniów zarówno wychowawcy, jak i na
uczyciele pracujący z uczniami uzdolnionymi. Infor
macja jest połączona z zachętą o ubieganie się o sty
pendium, 2 ukazywaniem pozytywnych aspektów 
otrzymania takiego wsparcia. 

Jaki wpływ ma to na pracę szkoły? 
Nie ukrywam, że z jednej strony prowadzenie ta

kiego projektu jest pewnym obciążeniem dla nauczy
ciela, jak i dla ucznia (sprawy formalne). Jednak po
zytywy otrzymywania wsparcia są warte zaangażo
wania. Bardzo się cieszę, że w naszej szkole nauczy
ciele rozumieją swój wkład i zaangażowanie w roz
wój ucznia, dlatego nie ma problemów z wypełnia
niem i składaniem wniosków. 

Dziękuję za rozmowę. 
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